

ဤ PDS ဘာသာပြန် သည် ဇွန်လ ၁၈ ရက် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ရက်စွဲပါ အင်္ဂလိပ်ဘာသာ မူရင်းကို အခြေခံသည်။



စီမံကိန်း အချက်အလက် စာလွှာ

စီမံကိန်း အချက်အလက် သတင်းလွှာ (PDS) တွင် စီမံကိန်း သို့မဟုတ် အစီအစဉ်တို့၏ သတင်းအချက်အလက် အကျဉ်းချုပ်ပါဝင်သည်။ PDSသည် လုပ်ဆောင်ဆဲလုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခု ဖြစ်သောကြောင့် ကနဦးပိုင်း စာလွှာတွင် အချို့သောအချက်အလက်များ ပါဝင်မည်မဟုတ်ဘဲ ယင်းအချက်အလက်များ ရရှိလာသည်အခါ စာလွှာတွင် ထပ်မံဖြည့်စွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပြုထားသော စီမံကိန်းများနှင့် ပတ်သက်သော သတင်းအချက်အလက်များမှာ ပြောင်းလဲနိုင်ပြီး အညွှန်းသဘော ထည့်သွင်းထားခြင်းသာဖြစ်ပါသည်။

PDS စတင်သည့်နေ့	-
PDS ကို မွမ်းမံသည့်နေ့	မေလ ၂၁ ရက် ၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်
စီမံကိန်းအမည်	လျှပ်စစ်ဓါတ်အား ပို့လွှတ်မှု တိုးတက်ကောင်းမွန်စေရေး စီမံကိန်း
နိုင်ငံ	မြန်မာ
စီမံကိန်း/အစီအစဉ်အမှတ်	၄၆၃၉၀-၀၀၂
စီမံကိန်းအဆင့်	အဆိုပြုထားပြီး
စီမံကိန်းတည်နေရာ	-
<p>နိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ အစီအစဉ်နှင့် မဟာဗျူဟာများရေးဆွဲရာတွင် လည်းကောင်း၊ စီမံကိန်းများကို ငွေကြေးပံ့ပိုးရာတွင် လည်းကောင်း၊ ဤ စာတမ်းတွင် ပထဝီ ဒေသနှင့် နယ်နိမိတ်များကို သတ်မှတ်ညွှန်းဆိုရာတွင် လည်းကောင်း ၊ အာရှဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်သည် မည်သည့် နယ်နိမိတ် ၊ ဒေသ၏ ဥပဒေရေးရာအရ သို့မဟုတ် အခြား အဆင့်အတန်းသတ်မှတ်ချက်များကို ဆုံးဖြတ်သတ်မှတ်ရန် ရည်ရွယ်ထားခြင်းမရှိပါ။</p>	
ကဏ္ဍ	စွမ်းအင်
ကဏ္ဍခွဲ	လျှပ်စစ်ဓါတ်အား ပို့လွှတ်မှုနှင့် ဖြန့်ဖြူးမှု
ဗျူဟာမြောက်အစီအစဉ်များ	အားလုံးအတွက် အကျိုးဝင်မည့် ဘက်စုံစီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး (IEG)
ပြောင်းလဲစေသောအရာများ	ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု (PSD)
ကျား/မသာတူညီမျှမှုနှင့် ယင်းကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားဆောင်ရွက်ထားသော အတန်းအစားများ	အဆင့် (၄)၊ ကျား/မဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ မပါဝင်ပါ (NGE)

■ **ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု**

ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအမျိုးအစား	ခွင့်ပြုချက်အမှတ်	ရန်ပုံငွေ အရင်းအမြစ်	အတည်ပြုပြီးသော ပမာဏ (ထောင်ပေါင်း)
ချေးငွေ	-	အာရှဖွံ့ဖြိုးရေး ရန်ပုံငွေ	၈၀,၀၀၀
-	-	တွဲဖက်အဖွဲ့အစည်း	၃,၃၀၀
စုစုပေါင်း			US\$ ၈၃,၃၀၀

■ **ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ အစီအစဉ်အမျိုးအစားများ**

ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ အစီအစဉ် အမျိုးအစားများအကြောင်း ပိုမိုသိရှိလိုပါက အောက်ပါ အင်တာနက်လိပ်စာ တွင် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

<http://www.adb.org/site/safeguards/safeguard-categories>

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်	B
မိမိဆန္ဒအလျောက်မဟုတ်ဘဲ ရွှေ့ပြောင်းနေရာချထားခံရခြင်း	B
ဌာနေတိုင်းရင်းသားများ	C

■ **ပတ်ဝန်းကျင် နှင့် လူမှုရေးကိစ္စရပ်များဆိုင်ရာ အကျဉ်းချုပ်**

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်

တိုးချဲ့သောလုပ်ငန်းအတွက် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာတွင် ညွှန်ပြသော အဆင့်အတန်းသတ်မှတ်ချက်မှာ အဆင့် B ဖြစ်ပါသည်။ လိုအပ်ချက်များအရ ကြိုတင်အားထုတ်လေ့လာဆန်းစစ်မှုလုပ်ငန်းစဉ်သည် ယင်းအဆင့်သတ်မှတ်ချက် များကို ဆန်းစစ်အတည်ပြုမည်ဖြစ်ပြီး လိုအပ်သော ကနဦး သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ လေ့လာဆန်းစစ်မှုများ (Initial Environmental Examination) နှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုအစီအစဉ် (Environmental Management Plan) တို့ ပြင်ဆင်ရေးဆွဲခြင်းကိုလည်း ပံ့ပိုးသွားပါမည်။

မိမိသဘောဆန္ဒအလျောက်မဟုတ်ဘဲ ရွှေ့ပြောင်းနေရာချထားခြင်း

တိုးချဲ့သောလုပ်ငန်းတွင် မိမိဆန္ဒအလျောက်မဟုတ်ဘဲ ရွှေ့ပြောင်းနေရာချထားခြင်းဆိုင်ရာ ထိခိုက်မှုများအတွက် ညွှန်ပြသော အဆင့်အတန်းသတ်မှတ်ချက်မှာ အဆင့် B ဖြစ်ပါသည်။ လိုအပ်ချက်များအရ ကြိုတင်အားထုတ် လေ့လာ ဆန်းစစ်မှုလုပ်ငန်းစဉ်သည် ယင်းအဆင့်သတ်မှတ်ချက်များကို ဆန်းစစ်အတည်ပြုမည်ဖြစ်ပြီး လိုအပ်သော မြေယာ ရယူခြင်းနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးအစီအစဉ်များ ပြင်ဆင်ရေးဆွဲခြင်းကိုလည်း ပံ့ပိုးသွားပါမည်။

ဌာနတိုင်းရင်းသားများ

အဆိုပြုထားသော စီမံကိန်းနယ်မြေများအနီးတွင် ဌာနတိုင်းရင်းသားများ မရှိပါ။

■ စီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်ဆက်နွယ်သူများနှင့် ဆက်ဆံရေး၊ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်မှု နှင့် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးခြင်း

စီမံကိန်းရေးဆွဲစဉ်ကာလအတွင်း

စီမံကိန်းပြင်ဆင်ရေးဆိုင်ရာ နည်းပညာအထောက်အပံ့ အစီအစဉ်ကာလအတွင်း တိုင်ပင်ဆွေးနွေးခြင်းနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်တွင် စီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်ဆက်နွယ်သူများကို ခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာလေ့လာခြင်း၊ ထို့နောက် အုပ်စုပေါင်းစုံတို့နှင့် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးခြင်းများ ပါဝင်မည်ဟု မျှော်မှန်းထားပါသည်။ တိုင်ပင်ဆွေးနွေးခြင်းများကို အိမ်ထောင်စုတစ်ခုချင်းအဆင့်၊ လူ့အဖွဲ့အစည်းအဆင့်၊ နိုင်ငံတော်အဆင့် အစိုးရအရာရှိများ၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးမိတ်ဘက် အဖွဲ့အစည်းများ၊ အစိုးရမဟုတ်သောအဖွဲ့အစည်းများ၊ ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် ကျေးရွာအဆင့်ရှိ အရာရှိများ၊ စီမံကိန်း အကျိုးကျေးဇူး ခံစားရရှိမည့်သူများ စသည်တို့ဖြင့် ပြုလုပ်သွားရန် စီစဉ်ထားပါသည်။ လူမှုစီးပွားဆန်းစစ်လေ့လာခြင်း၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအဖြစ် ရွေးချယ်၍ အုပ်စုလိုက်ဆွေးနွေးခြင်းများကိုလည်း အစဉ်လိုက်လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်စဉ်ကာလအတွင်း

-

■ စီမံကိန်းဆိုင်ရာဖော်ပြချက်

စီမံကိန်းသည် (၁) သီတာနှင့် သာကေတ ဓါတ်အားခွဲရုံများအကြား ၈.၄ ကီလိုမီတာ ရှည်လျားသော ၂၃၀ ကီလိုဗို့အားရှိ ဓါတ်အားလိုင်း၊ သာကေတနှင့် ကျိုက္ကဆံ ဓါတ်အားခွဲရုံများအကြား ၈.၄ ကီလိုမီတာရှည်လျားသော ၂၃၀ ကီလိုဗို့အားရှိ ဓါတ်အားလိုင်းတို့ကို တည်ဆောက်ခြင်း (၂) လက်ရှိ သာကေတ ၂၃၀ ကီလိုဗို့ ဓါတ်အားခွဲရုံရှိ လိုင်းခွဲရုံကို ၂၃၀ ကီလိုဗို့အားရှိ ဓါတ်အားလိုင်းသစ်နှစ်ခု ထပ်မံလက်ခံနိုင်စေရန် တိုးချဲ့ခြင်း (၃) လက်ရှိ ကျိုက္ကဆံ ၆၆ ကီလိုဗို့ ဓါတ်အားခွဲရုံကို ၂၃၀ ကီလိုဗို့ ဓါတ်အားခွဲရုံအဖြစ်သို့ အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း (၄) တောင်ဥက္ကလာပနှင့် အနောက်ပိုင်း တက္ကသိုလ်တို့တွင် ၂၃၀ ကီလိုဗို့ ဓါတ်အားခွဲရုံအသစ်များတည်ဆောက်ခြင်း (၅) မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓါတ်အားလုပ်ငန်း (MEPE) ဝန်ထမ်းများ၏ စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ခြင်းများကို ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။ စီမံကိန်းသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးကို လျှပ်စစ်ဓါတ်အားထောက်ပံ့လျက်ရှိသော အလွန်အရေးပါသည့် ၂၃၀ ကီလိုဗို့အားရှိ ဓါတ်အားပို့လွှတ်ရေးကွန်ရက် ပြီးမြောက်စေရန် ကူညီမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံအတွက် ရေရှည်တည်တံ့သော စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို အထောက်အပံ့ဖြစ်စေရန် ယုံကြည်အားထားရသော လျှပ်စစ်ဓါတ်အားပေးစနစ်တစ်ခု ဖြစ်လာရန် သေချာစေမည် ဖြစ်ပါသည်။

■ စီမံကိန်းဆောင်ရွက်ခြင်း အကြောင်းနှင့် နိုင်ငံတော် / ဒေသဆိုင်ရာ ဗျူဟာနှင့် ချိတ်ဆက်မှု

ပြတ်တောက်မှုမရှိသော ယုံကြည်အားထားရသည့် လျှပ်စစ်ဓါတ်အားဖြန့်ဖြူးမှုသည် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို ရေရှည် တည်တံ့စေရန်နှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျော့ချရေး ရည်မှန်းချက်ကို ပြည့်ဝစေရန်အတွက် အလွန်အမင်းအရေးပါသည်။ မြန်မာ နိုင်ငံသည် မကြာသေးမီက စီးပွားရေးဆိုင်ရာပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ ကျယ်ပြန့်စွာပြုလုပ်ခဲ့ပြီး လျင်မြန်စွာ ကြီးထွားလာ နေသော စီးပွားရေးတစ်ခုဖြစ်လာခဲ့သည်။

၂၀၁၁-၂၀၁၃ ခုနှစ်ကာလအတွင်း GDP သည် ပျမ်းမျှအားဖြင့် နှစ်စဉ် ၇.၅% တိုးတက်လျက်ရှိပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် ဒေါ်လာ ၅၅.၈ ဘီလီယံသို့ ရောက်ရှိခဲ့သည်။ သို့သော် တစ်ဦးချင်း GDP မှာ ၉၁၅ ဒေါ်လာတွင် ရပ်တည်နေပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် တစ်ဦးချင်း လျှပ်စစ်ဓါတ်အားသုံးစွဲမှုပမာဏမှာ ၁၆၅ ကီလိုဝပ်နာရီ (kWh) သာရှိသည်။

နိုင်ငံ၏ လျှပ်စစ်ဓါတ်အားပေးဝေနိုင်မှုအချိုးသည် ၂၀၀၆ ခုနှစ်တွင် ၁၆% မှ ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် ၃၁% သို့ နှစ်ဆနီးပါး တိုး လာသည်။ ရန်ကုန်မြို့သည် လျှပ်စစ်ဓါတ်အားပေးဝေနိုင်မှုအချိုး အမြင့်ဆုံး ဖြစ်ပြီး (၇၈%)၊ ယင်းနောက်တွင် နေပြည်တော် က (၆၅%)၊ ကယားပြည်နယ်က (၄၅%) နှင့် မန္တလေးမြို့က (၄၀%) ဖြင့်ရှိနေကြသည်။ ကျေးလက်ဒေသများတွင် လျှပ်စစ်ဓါတ်အား ဖြန့်ဖြူးခြင်းအချိုး ပျမ်းမျှ ၂၁% ခန့် ရှိသည်။ မြန်မာပြည်အတွက် အညွှန်းကိန်းများ အုပ်စုသည် အရှေ့ တောင်အာရှနိုင်ငံများအသင်းအတွင်း အနိမ့်ဆုံးများတွင် ပါဝင်သည်။ ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံတော် အစိုးရသည် အားကောင်းသော စီးပွားရေးတိုးတက်မှုကို ထိန်းသိမ်းရန်နှင့် ယင်း၏ လူထုအတွက် နေထိုင်မှုအဆင့်အတန်း မြှင့်တင်ရန် သန့်ရှင်းစင်စင် သန့်ရှင်းစင်စင် ချထားသည်။ အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ ဖြိုးတိုးတက်မှု ဝန်ကြီးဌာန၏ ခန့်မှန်းချက်အရ မြန်မာနိုင်ငံ၏ GDP သည် ၂၀၁၅ မှ ၂၀၃၀ ခုနှစ်အတွင်း အလယ်အလတ် တိုးတက်မှု အနေအထားတွင် နှစ်စဉ်ပျမ်းမျှ ၇.၁% တိုးတက် လိမ့်မည်။ စီးပွားရေး တိုးတက်မှုနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု လျော့ချခြင်းကို အရှိန်အဟုန်မြှင့်ရာတွင် လျှပ်စစ်ဓါတ်အား လိုအပ်ချက်သည် ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် ၁၀,၁၁၂ ဂစ်ဂါဝပ်နာရီ (GWh) မှ ၂၀၃၀ ခုနှစ်တွင် ၄၉,၉၂၄ ဂစ်ဂါဝပ်နာရီ (GWh) အထိ ၉.၆% တိုးလာမည်ဟု မျှော်မှန်းထားသည်။ အားကောင်းသော စီးပွားရေးတိုးတက်မှု အစဉ်ပြတ်ဖြစ်နေသော နောက်ခံအခြေအနေတွင် လျှပ်စစ်ဓါတ်အား တိုးမြှင့်လိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းနိုင်ရန် မြန်မာနိုင်ငံသည် လျှပ်စစ်ဓါတ်အား ထုတ်လုပ်မှု အရင်းအမြစ်အသစ်များ ဖွံ့ဖြိုးမှု နှင့် လျှပ်စစ်ဓါတ်အား ပို့လွှတ်မှု နှင့် ဖြန့်ဖြူးခြင်း ကွန်ရက်များ ချဲ့ထွင်ခြင်း အပါအဝင် စွမ်းအင်ကဏ္ဍကို တိုးချဲ့ရန် လိုအပ်လိမ့်မည်။ စိတ်ချယုံကြည်ရသော လျှပ်စစ်ဓါတ်အား ဖြန့်ဖြူးခြင်းသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွက် အရေးပါသည်။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ယဉ်ကျေးမှု နှင့် စီးပွားရေး အချက်အခြာ ဖြစ်သည့်အတွက် တိုင်းပြည်တစ်ခုလုံး လျှပ်စစ်ပေးဝေမှု၏ ၅၀% ခန့်ကို သုံးစွဲနေဆဲ ၊ သုံးစွဲနေမည် ဖြစ်သည်။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးသို့ လျှပ်စစ်ဓါတ်အား ဖြန့်ဖြူးရန် အတွက် မြန်မာနိုင်ငံသည် နိုင်ငံ၏ မြောက် နှင့် တောင်ရှိ ဓါတ်အားပေးဌာန အများအပြားကို ဆက်သွယ်ပြီး ၅၀၀ ကီလိုပို. အား (kV) ရှိ ပင်မဓါတ်အားလိုင်းတစ်ခု တည်ဆောက်ရန် စီစဉ်ထားသည်။ လက်ရှိတွင် ရန်ကုန်၏ လျှပ်စစ်ဓါတ်အား ပို့လွှတ်မှု စနစ်သည် အဓိကအားဖြင့် ၆၆ KV ဖြင့် လည်ပတ်နေသည်။ လာမည့်နှစ်များတွင် မျှော်မှန်းထားသည့် တိုးပွားလာသော လိုအပ်ချက်ကြောင့် ၆၆ KV သည် ဝန်မနိုင်သည့် အန္တရာယ်ရှိနေသည်။ ထို့ကြောင့် စိတ်ချယုံကြည်ရသော လျှပ်စစ်ဓါတ်အား ဖြန့်ဖြူးခြင်းအတွက် ကြီးမား သည့် ဝန်အားများ သယ်ဆောင်ရန် ၂၃၀ KV လျှပ်စစ်ဓါတ်အားပေးလိုင်းများနှင့် ဓါတ်အားခွဲရုံများ ပိုမို၍ လိုအပ်လာ လိမ့်မည်။ ဤ စီမံကိန်း ပြီးစီးသည့်အခါ လက်ရှိ ၆၆ KV တွင် လည်ပတ်နေသော လျှပ်စစ်ဓါတ်အား ပေးဝေသည့် လိုင်း၏ အတွင်းပိုင်း ပတ်လည်အတိုင်းအတာသည် ၂၃၀ KV သို့ အဆင့်မြှင့်တင်ပြီးဖြစ်မည်။ ယင်းသည် ဓါတ်အား ဆုံးရှုံးမှုများ လျော့နည်းစေရန် ကူညီပေးပြီး ရန်ကုန် လျှပ်စစ်ဓါတ်အား ပို့လွှတ်မှုနှင့် ဖြန့်ဖြူးခြင်းစနစ်၏ စိတ်ချယုံကြည်ရမှုကို တိုးတက် စေလိမ့်မည်။ အစိုးရသည် အာရှဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် (ADB) နှင့် အခြား ဖွံ့ဖြိုးမှု မိတ်ဘက်များ ၏ အထောက်အပံ့ဖြင့် စွမ်းအင် နှင့် လျှပ်စစ်ဓါတ်အားကဏ္ဍများ အတွက် ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးမှုအစီအစဉ်များကို ဖန်တီးနေသည်။ လျှပ်စစ်ဓါတ်အားကဏ္ဍအတွက်

ဦးစားပေးနယ်ပယ်များကို ခွဲခြားသတ်မှတ်ပြီးဖြစ်ရာတွင် အောက်ပါတို့လည်းပါဝင်သည်။ (၁) လျှပ်စစ်ဓါတ်အား ပို.လွှတ်မှု နှင့် ဖြန့်ဖြူးခြင်း စနစ်များ တိုးတက်စေခြင်း နှင့် အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း (အထူးသဖြင့် ရန်ကုန် နှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသ ကြီးများ တွင်) (၂) လက်ရှိ လျှပ်စစ်ဓါတ်အားထုတ်လုပ်သည့် စက်ရုံများ ပြန်လည်ပြင်ဆင်ခြင်း နှင့် အသစ်တည်ဆောက်ခြင်း (၃) ဓါတ်အားလိုင်းများဖြင့် လျှပ်စစ်ဓါတ်အားပို.လွှတ်မှု စနစ်များ နှင့် ဓါတ်အားခွဲရုံများကို အားဖြည့်ခြင်း နှင့် (၄)အဓိကအားဖြင့် ကျေးလက် ဒေသများတွင် သုံးစွဲသူများ ထပ်မံ ချိတ်ဆက်နိုင်ရန် လျှပ်စစ်ဓါတ်အား ပို.လွှတ်မှု နှင့် ဖြန့်ဖြူးခြင်း ကွန်ရက်များ ချဲ့ ထွင်ခြင်း

■ ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ အကျိုးသက်ရောက်မှုများ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ စိတ်ချယုံကြည်ရပြီး ရေရှည်တည်တံ့နိုင်သော လျှပ်စစ်ဓါတ်အားဖြန့်ဖြူးခြင်းမှ လူနေအိမ်၊ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ နှင့် စက်မှုလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ သုံးစွဲသူများ သည် စီးပွားရေး နှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ အကျိုးကျေးဇူးများ ရရှိသည်။

■ စီမံကိန်းရလဒ်

စီမံကိန်းရလဒ်များ ဖော်ပြချက်	ရလဒ်တူရာသို့တိုးတက်မှု
ရန်ကုန်ရှိဓါတ်အားပို.လွှတ်မှုစနစ်၏ ပိုမိုကောင်းမွန်လာသော စိတ်ချယုံကြည်ရမှု	-

■ ရလဒ်များ နှင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရာတွင် တိုးတက်မှု

စီမံကိန်းရလဒ်များ ဖော်ပြချက်	အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ခြင်း တိုးတက်မှု အဆင့် (ရလဒ်၊ လုပ်ဆောင်မှုများ၊ ကိစ္စရပ်များ)
၂၃၀ ကီလိုဗို့အား (kV) လျှပ်စစ်ဓါတ်အား ပို.လွှတ်မှု လိုင်းများ နှင့် လျှပ်စစ်ဓါတ်အားခွဲရုံများ အပါအဝင် ၂၃၀ ကီလိုဗို့ (kV) လျှပ်စစ်ဓါတ်အားပေးပို့ခြင်း စက်ဝန်း တစ်ခု၊ ADBက ငွေကြေးထောက်ပံ့သော စီမံကိန်းများကို အကောင်အထည်ဖော်နေသည့် MEPE ဝန်ထမ်းများ၏ စွမ်းဆောင်ရည် အားကောင်းစေခြင်း။	-
ဖွံ့ဖြိုးမှု ရည်မှန်းချက်များ ၏ အခြေအနေ	လုပ်ငန်း လည်ပတ်မှု/တည်ဆောက်မှု အခြေအနေ
-	-
ရုပ်ဝတ္ထုပိုင်းဆိုင်ရာ ပြောင်းလဲမှုများ	

-

■ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခွင့်အလမ်းများ

ပထမအကြိမ် ကြေငြာသောရက်စွဲ ၂၀၁၃ ခုနှစ် မတ်လ ၂၇ ရက်

အတိုင်ပင်ခံလုပ်ငန်းများ

-

ဝယ်ယူခြင်းဆိုင်ရာ

စီမံကိန်း စာချုပ် အစုအပေါင်းများ နှင့် စီမံကိန်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ခြင်း အစီအစဉ်ဇယား တို့အတွက် ကြိုတင် စာချုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း လိုအပ်လိမ့်မည်။ စီမံကိန်းကတစ်ဆင့် ငွေကြေးထောက်ပံ့ရမည့် ကုန်ပစ္စည်းများ၊ ကိရိယာများနှင့် လုပ်ငန်းများကို ADB ၏ ဝယ်ယူခြင်းဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ (၂၀၁၀၊ အခါအားလျော်စွာ ပြင်ဆင်ထားသည့်အတိုင်း) နှင့်အညီ ရယူမည်။

ဝယ်ယူခြင်း နှင့် အကြံဉာဏ်ရယူခြင်းဆိုင်ရာ ကြေငြာချက်များ

<http://www.adb.org/projects/46390-002/business-opportunities>

■ အချိန်ဇယား

ခွင့်ပြုခြင်း ၂၀၁၃ ခုနှစ် မတ်လ ၂၂ ရက်

အချက်အလက်ရှာဖွေခြင်း ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇွန်လ ၁၇ ရက် မှ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇွန်လ ၂၆ ရက်

စီမံခန့် ခွဲမှု ပြန်လည်ဆန်းစစ်ခြင်း ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇွန်လ ၂ ရက်
အစည်းအဝေး

အတည်ပြုခြင်း -

■ စီမံကိန်းဆောင်ရွက်မှုဆိုင်ရာ မှတ်တိုင်များ

ခွင့်ပြုချက်အမှတ်	ခွင့်ပြုခြင်း	လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း	သက်ရောက်ခြင်း	နိဂုံးချုပ်ခြင်း		
				မူလ	ပြန်လည်ပြင်ဆင်ခြင်း	အမှန်
-	-	-	-	-	-	-

■ အသုံးချမှု

ရက်စွဲ	ခွင့်ပြုအမှတ်	အေဒီဘီ(အမေရိကန်ဒေါ်လာ ထောင်ပေါင်း)	အခြား(အမေရိကန်ဒေါ်လာ ထောင်ပေါင်း)	အသားတင် ရာခိုင်နှုန်း
စုစုပေါင်း ကန်ထရိုက်ပေးသော ပမာဏ				
-	-	-	-	-
စုစုပေါင်း ထုတ်ပေးငွေ ပမာဏ				
-	-	-	-	-

■ ကတိကဝတ်များ၏ အဆင့်အတန်း

ကတိကဝတ်များကို စစ်ဆေးပြီးစာရင်း၊ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှု၊ လူမှုရေး၊ ကဏ္ဍဆိုင်ရာ၊ ဘဏ္ဍာရေး၊ စီးပွားရေးနှင့် အခြားဟူ၍ အုပ်စုများခွဲခြားထားသည်။ ကတိကဝတ်များအတိုင်းလိုက်နာမှုကို အုပ်စုအလိုက်အောက်ပါ စံနှုန်းများဖြင့် အဆင့်ခွဲသတ်မှတ်ပေးသည်။

(၁)ကျေနပ်ဖွယ်ရှိ။ ။ အုပ်စုအတွင်းရှိကတိကဝတ်များအားလုံးကို လိုက်နာမှုရှိ၊ ချို့ယွင်းချက်တစ်ခုသာခွင့်ပြုသည်။

(၂)တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းကျေနပ်ဖွယ်ရှိ။ ။ အုပ်စုအတွင်းရှိ ကတိကဝတ်များကိုလိုက်နာရာတွင် ချို့ယွင်းချက် အများဆုံး ၂ခုထိရှိသည်။

(၃)ကျေနပ်ဖွယ်မရှိ။ ။ အုပ်စုအတွင်းရှိ ကတိကဝတ်ပါအချက် ၃ခုနှင့်အထက် မလိုက်နာမှုများရှိသည်။ ၂၀၁၁ ခုနှစ်လူထုဆက်ဆံရေးမူဝါဒအရ စီမံကိန်း ငွေကြေးရှင်းတမ်းများဆိုင်ရာ ကတိကဝတ် လိုက်နာမှုစံနှုန်း သတ်မှတ်ချက်များ သည် ဧပြီလ ၂ ရက် ၂၀၁၂ ခုနှစ်နောက်ပိုင်း စေ့စပ်ညှိနှိုင်းမှုပြုလုပ်ရန် ဖိတ်ခေါ်သော စီမံကိန်းများအပေါ် သာ သက်ရောက်မှု ရှိသည်။

အတည်ပြုချက် အမှတ်	အမျိုးအစား						
	ကဏ္ဍ	လူမှုရေးဆိုင်ရာ	ငွေကြေးဆိုင်ရာ	စီးပွားရေးဆိုင်ရာ	အခြား	ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှုများ	စီမံကိန်းငွေကြေးရှင်းတမ်းများ
ချေးငွေ -	-	-	-	-	-	-	-

■ ဆက်သွယ်ရန်နှင့် နောက်ဆုံးအချက်အလက်များ ရရှိနိုင်ရန်

တာဝန်ခံ အေဒီဘီ အရာရှိ

Duy-Thanh Bui (buiduythanh@adb.org)

တာဝန်ခံ အေဒီဘီ ဌာန

အရှေ့တောင်အာရှဌာန

တာဝန်ခံ အေဒီဘီ ဌာနခွဲများ

စွမ်းအင်ဌာနခွဲ၊ SERD

အမှုဆောင် အေဂျင်စီများ

–

■ အင်တာနက်လိပ်စာများ

စီမံကိန်း အင်တာနက်လိပ်စာ

<http://www.adb.org/projects/46390-002/main>

စီမံကိန်းဆိုင်ရာ စာရွက်စာတမ်းများစာရင်း

<http://www.adb.org/projects/46390-002/documents>
